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pövrÄrrnraPYHÄJÄRVEN KAUPLII\KI
Kyläneuvosto

KYLÄNEUVOSTON KOKOUS

Aika: ke28.2.2024 klo 17.30-19.30

Paikka: Mäkikylain monitoimintalo, Tornitie I

Läsnä:

Poissa

Rarja Kinnunen, vpj.
Johanna Komu, puhjoht.
Olavi Marin
Erkki Manninen
MerjaNousiainen
Tiina Kumpulainen
Arto Riihijärvi
Martti Jauhiainen
Juha Kuivaniemi
Markku Lehtimäki
Kalevi Lehtomiiki
Eeva Vaskilampi
Riitta Kärkkäinen
Ari Hynnä
Pentti Leskinen
Teija Mykkänen
Sari Nissilä

Hiidenkylän kyläyhdistys ry
Komun kyläyhdistys ry
Kuusenmäen kylätoimikunta
Lamminahon kyläyhdistys ry
Liittoperän kylätoimikunta
Lohvan kyläyhdistys ry
Pyhäjärven Kolmikanta ry
Rannan Vire ry
Ruotasen kyläyhdistys ry
Ruotasen kyläyhdistys ry
Vuohto-Niinimäki kyläyhdistys ry
Pyhäj iirven kaupunki/yhteisöasiamies, sihteeri
Hietakyltin kyläyhdistys ry
Jokikylä-Ruhkalan kyläyhdistys ry
Suezin kylät
Pyhäj ärven kaupunki/khall. edustaj a

Pyhäjiirven kaupunki/talous- j a hallintojohtaj a

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen
Johanna Komu avaisi kokouksen ja toivotti kaikki tervetulleeksi kokoukseen.

Käytiin esittelykierros. Kuultiin Ruotasen kuulumiset.

2. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Pöytäkirj antarkastaj aksi valittiin Kalevi Lehtomiiki j a Olavi Marin.

3. Kyläneuvoston puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan valinta

Kyläneuvoston puheenjohtajaksi vuodelle 2024 valittiin Johanna Komu ja

varapuheenj ohtaj aksi Rarj a Kinnunen.

4. Kyläneuvoston toimintakertomus vuodelta 2023

Hyväksyttiin toimintakertomus vuodelta 2023 .

5. Kyläneuvoston toimintasuunnitelma vuodelle 2024

Kyläneuvoston toimintasuunnitelma vuodelle 2024hyv'aksyttiin. Täydennetään

suunnitelm aa tawittaessa. Kyliineuvosto nimesi ryhmän valmistelemaan

seuraavaan kokoukseen suunnitelmaa kesäasukkaiden aktivoimiseksi. Ryhmzän

nimettiin Johanna Komu, Raija Kinnunen, Juha Kuivaniemi, Kalevi Lehtomäki ja

Eeva Vaskilampi.
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6. Pro Patria -taulut ja niiden olinpaikat
Pyhäjåirven kaupungille on nimetty perinnetoimikunta. Toimikunnan tehtävänä on

muun muassa sotien perinteen ja paikallisen veteraaniperinnön säilyttämistyön

sekä vuo sittain j ärj e stettävien kansallisten j uhlapäivien organisoiminen

Pyhäjärvellä. Perinnetoimikunnalta tuli pyyntö kylåineuvostolle Pro Patria taulujen

sijainnista kylillä. Asiasta keskusteltiin ja sihteeri tarkentaa tauluihin liittyvåiä

kysymystä työryhmältä.

7. Kylien varautumissuunnitelmat
Sihteeri esitteli aihetta. Osassa Pohjois-Pohjanmaan kuntia on tehty kylissä

kyläturvallisuussuunnitelmia, j oita on voitu hytidynt?iä myö s kuntien

varautumissuunnitelmissa. Kyläturvallisuussuunnitelmapohjia on erilaisia.

Suunnitelmassa käydään läpi kylän turvallisuuteen ja varautumiseen liittyviä

asioita.

Keskusteltiin suunnitelmien teosta ja sovittiin että sihteeri selvittåiä asiaa lisiiä ja

pyytiiä esittelyä aiheesta.

8. Muut esille tulevat asiat

-Keskustelu tienviitoista ja kylteistä. Kuma-hankkeen työryhmässä nousi esiin

keskustelu tienviitoista ja kylteistä ja niiden päivittiimistarpeesta. Esimerkiksi

osasta käyntikohteista puuttuu opasteet ja osassa ne ovat jo kuluneita. Olisiko

tarvellaselvittiä laajemmin tarvetta kylteille. Sovittiin että kylät ilmoittavat

kyläneuvoston sihteerille kylttitarpei sta sähköpo stitse.

- Teiden kunto. Keiteleentien kunto on huono ja tie on reikäinen. Myös

Pitäjänmäentie on huonossa kunnossa. Piiätettiin että sihteeri tekee ilmoituksen

teiden huonosta kunnosta tien kunnosta vastaavalle taholle kyliineuvoston nimissä.

-Latukoneen käyttö kylien hiihtoladuilla. Voisiko latukone käydä kylien

hiihtoladuilla useammin esimerkiksi ennen hiihtokilpailuja? Asia saatetaan

teknisiin palveluihin.

-Pyöräilytapahtumat. Ehdotus liikuntapalveluille. Voisiko pyöräilytapahtumia

järjestiiä myös Jokikykin ja esimerkiksi Lohvan suuntaan ympiiripyöräilyn lisiiksi?

-Keskustelua lasten ja nuorten toiminnasta. Pyydettiiin vastaavaavapaa-ajan

ohjaaja Marko Pehkosta mukaan seuraavaan kokoukseen.

-Tuotiin esiin tietoa Vihtanevan kämpän ja pitkospuiden tilanteesta. Metsähallitus

on luopumassa kåimpästä ja tiedustellut olisiko kyläyhdistys kiinnostunut

huolehtimaan klimpästä. Kyläyhdistyksellä ei ole tähän mahdolli suutta.

Tiedoksi saatettavat asiat:

- Lausuntopyyntö Itämäen (Haapaj tirvi, Pyhäj ärvi) tuulivoimapuiston WA-
selostuksen täydennyksestä koskien siihkönsiirtoa.

-Kylien kehittamis- ja toiminta-avustusten hakuaika alkaa huhtikuussa. Sihteeri

tiedottaa kyliä haun alkamisesta lähempänä ajankohtaa.

-Kiuruveden, Pyhäj ärven j a Pihtiputaan hallitusten puheenj oht ajat ja

kaupunginjohtajat ovat jättiineet Lähipalvelulaki aloitteen. Aloite tulossa

kansalaisaloite. fi palveluun.
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-Tulossa Päivä Paloasemalla tapahtuma 4.5

9. Seuraavan kokouksen ajankohta ja paikka

seuraava kokous pidetiiiin toukokuun alussa kaupungintalolla.

10. Kokouksen päättäminen

Puheenj ohtaj a kiitti kokoukses ta ia päätti kokouksen klo 1 9.3 0

Johanna Komu
pYheenjohtaja

Kalevi Lehtomiiki
p öytäkirj antarkastaj a

Eeva Vaskilampi
sihteeri

Olavi Marin
pöytiikirj antarkastaj a


